

# 28<sup>th</sup> Guangzhou Hotel Equipment and Supply Exhibition



**佛兴·第二十八届广州酒店用品展览会  
第二十八届广州清洁设备用品展览会  
第二十八届广州食品饮料及包装展览会**

2021年12月16-18日

广交会展馆（中国广州市海珠区阅江路380号）

主办单位：广东佛兴英耀展览服务有限公司

# 邀请函

敬呈：展会负责人(阅)

主题：第 28 届广州酒店用品展览会邀请函

项目经理：许振钺 先生

手机：15914335058

网址：www.China-hotshow.com

## 第二十八届广州酒店用品展览会

**展览时间：2021 年 12 月 16-18 日**

**展览地点：（广州）中国进出口商品交易会琶洲展馆 A、B、C 区共三十四个展馆**

### 一、展会概况：

第二十八届佛兴英耀·广州酒店用品展览会是由广东佛兴英耀展览服务有限公司主办，于 2021 年 12 月 16-18 日在广交会展馆举行。本届展览会展览面积 30 多万平方米，参展企业 4000 多家，展品范围包括厨房设备、陶瓷餐具、玻璃器皿、清洁设备、酒店家具、客房用品、食品饮料等酒店用品门类的上下游全产业链。预计展会期间观众人数像往年一样，每天有 10 多万国内外的观众前来参观订货。本届展览会是国内外酒店用品行业的一个盛会。

2021 相约 12 月广州酒店用品行业盛会，我们诚邀贵单位前来参展，促进事业更加兴旺！



## 二、展会日程安排:

- 1、2021 年 12 月 13-15 日厂商报到、布展（上午 9 时至下午 5 时）；
- 2、2021 年 12 月 16-18 日客商洽谈订货（上午 9 时至下午 5 时）；
- 3、2021 年 12 月 18 日下午撤展。

## 三、展位收费标准:

- 1、标准展位，每个 9 平方米，收人民币 8800 元（角位加收 20%）。展位内配一张台、两张凳、一支光管、一个电源插座、公司名称楣板一条。
- 2、光地展位，每个 9 平方米，收人民币 8400 元，须 27 平方米起租，不配任何设备。另向展馆支付搭建管理费每平方米 30 元，向展馆支付电箱费和电费。

## 四、参展产品范围:

### ▲桌面用品展区

不锈钢餐具、竹木餐具、陶瓷餐具、玻璃餐具、美耐皿餐具、料理用具、酒精炉、玻璃器皿、玻璃转盘、金银器、筷子类

### ▲厨房餐饮设备用品展区

中西厨设备、厨房炉灶、宴会餐炉、不锈钢厨具、电磁炉、快餐设备、烘焙设备、制冷设备、冷藏柜、保鲜柜、保鲜膜、保鲜铝箔、食品机械、洗碗机、制冰机、热水器、排风设备、环保设备、啤酒设备

### ▲酒店家具展区

酒店餐饮家具、酒店套房家具、酒店包房家具、酒店沙发、酒店床垫、仿古装饰家具、宴会家具、户外家具、休闲家具、电动餐桌、电磁炉餐桌等

### ▲客房、配套电器展区

酒店电视机、电话机、保险箱、电子门锁、水壶、易耗品、房物服务车、餐车、床头控制系统、客房灯具、灯饰、陶瓷卫浴、雨伞架、棕榈树、雕塑装饰、工艺品

### ▲清洁及洗衣设备展区、钛金及大堂用品展区

洗地机、抛光机、擦地机、电子打泡箱、吸水机、吹风机、吸尘器、垃圾桶、尘推、地垫、清洁剂、洗涤剂、洗手液、皂液机、干肤器、石材护理设备、空气清新机、洗衣房设备、卫浴洁具、演讲咨客台、大堂指示牌

### ▲纺织布艺、制服展区

床上用品、台布、台垫、餐巾、浴巾、地毯、洗衣袋、羽绒制品、酒店布草、酒店制服

### ▲咖啡和茶、食品展区

咖啡机、咖啡食品、咖啡器具、奶茶制品、茶具、茶系列、酒水、各种果汁饮料、汤品、调味品、乳制品、奶酪制品、速冻食品、罐头食品、海洋制品、禽肉制品、健康食品

### ▲其它展区

饭店信息化管理技术及设备、饭店（酒店、宾馆、酒楼、餐饮系列等）管理软件、防火及保安系统、客房科技与贵宾服务、智能卡锁、灯光音响设备、电讯与信息科技系统及酒店设备用品市场、POS 终端显示系统、酒店会议、娱乐、监控系统、感应系列产品、康体智能设备等。

## 五、展会广告:

本届展会规模大，参观采购商的人流量超过 40 万，展会现场广告效果不可忽视！

广告形式：馆内指示牌 3000 元/单面/展期（1.5m 宽\* 2.5 m 高，备注：1/3 版面为展会指引，3/2 版面为企业广告），桁架欢迎牌 28000 元/单面/展期（6m 长\*3m 高，备注：1/3 版面为展会指引，3/2 版面为企业广告），手提袋单面广告 5000 元/1 千个，室外条幅 5800 元/幅/展期。

## 六、企业报名参展注意的事项:



- 1、参展企业展位确认后，参展商在 5 天内应付展位费的 50% 作为订金，余款在展会开幕前两个月付清。逾期不付，主办单位不保障确认之展位，展位变动敬请原谅。
- 2、参展企业支付展位费时，请通过银行汇款，用支票时，请在支票抬头填写主办单位名称，请勿付现金和无抬头支票，否则由此造成的经济损失，均由参展企业负责。
- 3、收款单位：广东佛兴英耀展览服务有限公司  
开户行：中国建设银行广州市五羊新城支行  
帐号：44050140090509858928
- 4、由于人力不可抗拒原因，如瘟疫、地震或政府行为等原因，造成本会不能如期举办需要延期举办时，乙方所交展位费不能退还，只能用作参加本会延期举办的费用。
- 5、鉴于大会的整体需要或有特殊原因，双方协商更改展台位置，参展单位需配合执行。
- 6、参展单位不得将其展位自行转让，不得携带易燃、易爆、有毒等物品及与申报参展产品不符的产品进场，否则主办方有权将其清出展馆，参展费用不予退还并保留追究参展单位责任的权力。
- 7、展会现场杜绝玩具、飞机、箱包、服饰、望远镜、切割工具、榨汁机、珠宝、项链等酒店用品以外产品参展，一旦发现主办方有权将其清出展馆，所付金额不予退还。
- 8、参展单位不得展出侵犯他人知识产权的产品，若有发现，主办方有权封存侵权产品或将其清出展馆，参展费用不予退还。

## 七、主办单位地址及电话：

广东佛兴英耀展览服务有限公司

地址：广东省广州市越秀区寺右新马路 111 号五羊新城广场 2507 室

电话：020-22173740

传真：020-31701215

项目经理：许振钺 159 1433 5058

邮箱：[xuzhenyue53@vip.163.com](mailto:xuzhenyue53@vip.163.com)

QQ：1210997150

网址：<http://www.China-hotshow.com>



## 参 展 申 请 表

本单位决定申请参加 2021 年 12 月 16-18 日在广州市中国进出口商品交易会琶洲展馆举办的第 28 届广州酒店用品展览会，并保证付清全部展费，服从大会统一安排。

企业名称	中 文				
	英 文				
地 址					
网 址			电 子 邮 箱		
电 话	传 真			邮 编	
租用展位	个		展 位 费	元	
展 品 内 容					
备 注					

参展企业（盖章）

企业负责人：

联系人：

（此申请表仅代表参展意向，不是正式合同）

## 2021 The 28th Guangzhou International Hotel Equipments and Supplies Exhibition

### INVITATION

Date: 16-18 Dec 2021

Venue: Guangzhou International Exhibition Center

( China Export Trade Fair Center , Pazhou Exhibition hall)

Xinhai Street, East Xingang Road, Guangzhou

Organized by: Guangdong Foxing Yingyao Exhibition Service Co., Ltd

Contact: Felix Xu +0086-15914335058 [www.china-hotshow.com](http://www.china-hotshow.com)

2020 The 27th Guangzhou International Hotel Equipment and Supplies Exhibition extended to 200,000 square meters . There were over 3,200 enterprises and many participants warm discussed on site. The deals is so positive! During three days, a total of 200,000 professional visitors were received,. This exhibition has developed into the largest hotel supplies exhibition in the world and will be the industry standard. The annual Guangzhou International Hotel Equipment and Supplies Exhibition has become the focus of the world's hotel supplies industry, which attracts the attention of excellent buyer from global hotel.

2021 The 28th Guangzhou International Hotel Equipment and Supplies Exhibition will be held in Pazhou Exhibition Center on 16th December to 18th December. This exhibition includes eight theme exhibition area for desktop supplies, cleaning equipment supplies, hotel lobby supplies, kitchen equipment supplies, food and drink, guest room supplies, hotel furniture, hotel smart products. The exhibition area estimated will be 300,000 square meters, gathering more than 4000 advanced exhibitors around the world. Talented person get together and brand is all around. The kind of the product will be richer and the source of exhibitors will be wider, which is more attractive than before. It will provide a more professional and wider stage for China hotel supplies business. It also will inject new power for hotel supplies market and promoting hotel supplies export for China.

As the annual industry event, each Guangzhou International Hotel Equipment and Supplies Exhibition is the focus of mainstream media and industry. Guangdong Foxing Yingyao Exhibition Service Co., Ltd invites related professional magazines, web portals and web promotion platform to make a series of three-dimensional promotion, such as visiting stores around, organizing industry events and so on.



## Date Arrangement

- 1). 13-15 Dec 2021 : exhibitors arriving and preparation (9: 00am-5: 00pm)
- 2). 16-18 Dec 2021: doing business (9: 00am-5: 00pm)
- 3). 18 Dec 2021: leaving (4: 00pm)

## Exhibition Fees

- 1) 9 square meters standard booth: USD2200. include 1 name plate, 1 desk with 2 chairs, 2 fluorescent lamps, 1 wastepaper basket, 1 power socket (equal to or less than 500W)
- 2) Indoor bare floor space requirements must be greater than 27 m<sup>2</sup> for every single rent. Exhibitor should pay 30 RMB per square meter for preparing management charge.

## Exhibition Categories

- Hotel/restaurant Supplies: kitchen equipment, catering equipment, refrigeration, laundry facilities, bathroom equipment, lobby furniture and articles, desks, gold and silverware, chinaware, glass vessels, anti-theft systems, consumables, hotel cloths and fabrics, hotel uniforms, hotel electrical appliances, etc.
- Cleaning Devices and Products: vacuum cleaners, dryers, floor wipers, floor cleaners, polishers, hoisting devices, waste cans, sprayers, cleaning detergents, stain removers, hand dryers, hand washing detergents, sterilizers, toilet detergents, stone maintenance equipment, air purifiers, etc.
- Hotel/restaurant Furniture: guest room furniture, outdoors furniture, banquet chairs, conference tables, assembly platforms, hotel furniture transport, etc.
- Recreation and Entertaining Facilities: aquatic sports, balls for sports, fitness equipment, sauna facilities, sunlight canopies, Karaoke management software, amusement devices and facilities, etc.
- Coffee and Tea Sets: coffee and tea, coffee and tea filters, coffee making and filtering machines, beverage machines, seasoning and syrups, ceramics, hotel food, healthy food and soups, etc.
- Consulting Services: hotel information technology and equipment, Video on Demand (VOD), networking, training and management courses, etc.



## Matters Needing Attention For Enterprises To Register For The Exhibition:

1. After the booth is confirmed, the exhibitor shall pay 50% of the booth fee as deposit within 5 days, and the balance shall be paid two months before the opening of the exhibition. Overdue payment, the organizer will not guarantee the confirmed booth, booth change please forgive.
2. Exhibitors are required to pay the booth fee by bank remittance. When using the check, please make it payable to the organizer.

3. Company name: Guangdong Foxing Yingyao Exhibition Service Co., Ltd

Bank account: Sub-Wu Yang Guangzhou of the Construction Bank of China

Accounts: 44050140090509858928

4. If the exhibition hall cannot be held as scheduled due to force majeure, such as plague, earthquake or government action, and the exhibition hall needs to be postponed, the booth fee paid by party b shall not be refunded, and shall only be used as the fee for postponing the exhibition hall.

5. In view of the overall needs of the conference or for special reasons, both parties shall negotiate to change the booth location, and exhibitors shall cooperate in the implementation.

6. Exhibitors are not allowed to transfer their booths by themselves, and they are not allowed to bring inflammable, explosive, toxic and other articles and products inconsistent with the declared products into the exhibition hall. Otherwise, the organizer has the right to clear them out of the exhibition hall.

7. No toys, airplanes, cases, bags, costumes, telescopes, cutting tools, juicers, jewelry, necklaces or other products other than hotel supplies are allowed to be exhibited on the exhibition site. Once the organizer is found to have the right to clear them out of the exhibition hall, the amount paid will not be returned.

8. Exhibitors are not allowed to display products that infringe intellectual property rights of others. If found, the organizer has the right to seal the infringing products or clear them from the exhibition hall, and the exhibition fee will not be returned.

**Contact Details:**

Guangdong Foxing Yingyao Exhibition Service Co., Ltd

Address: 2507, Wuyang New City Plaza, #111 Siyou Road, Yuexiu District, Guangzhou, China

Tel: +0086- (020) 22173740

Fax: +0086- (020) 31701215

Contact: Felix Xu +0086-15914335058

Email:1210997150@qq.com

Web: <http://www.china-hotshow.com>

## Application Form

We have confirmed to attend the 28th Guangzhou International Hotel Equipments and Supplies food & beverage Exhibition which will be held on 16-18 Dec 2021 in Guangzhou International Exhibition Center,

C o m p a n y	C h i n e s e				
	E n g l i s h				
A d d r e s s					
W e b s i t e			E - m a i l		
T e l e p h o n e		F a x		Post Code	
A m o u n t o f S t a n d			Exhibition Fee	USD	
P r o d u c t s					
R e m a r k					

Company (Stamp)

Contact Person:



展区示意图

30万平方米



- |  |  |   |  |
|--|--|---|--|
| <p><b>A区</b> 展馆 Hall 1.1-5.1</p> <p>展馆 Hall 1.2-5.2</p>                    | <p> 桌面用品、玻璃陶瓷等<br/>Tableware</p> <p> 清洁设备用品、石材护理、大堂用品等<br/>Cleaning Equipment</p>  | <p>展馆 Hall 6.1-8.1</p> <p>展馆 Hall 5.2</p> | <p> 厨房设备、烘焙设备、制冷设备等等<br/>Commercial Kitchen</p> <p> 酒店家具<br/>Hotel Furniture</p> |
| <p><b>B区</b> 展馆 Hall 9.1-13.1、9.2-13.2、9.3-11.3</p>                        | <p> 厨房设备、烘焙设备、制冷设备等<br/>Commercial Kitchen</p>                                     |   |  |
| <p><b>C区</b> 展馆 Hall 14.1-15.1、14.2-15.2</p> <p>展馆 Hall 16.2、14.3-16.3</p> | <p> 客房用品<br/>Guest Room Supplies</p> <p> 咖啡、食品、饮料等<br/>Coffee, Food and Drinks</p> | <p> 酒店纺织、日用品<br/>Hotel Textile</p>        |  |

m<sup>2</sup>

300,000m<sup>2</sup>  
展会面积

150,000

每日150,000  
观众人数